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Styremøte, Lokførerskolen  Møte nr.:  1-2025 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  Dato: 12.2.2025 

Sted:  Posthuset, 21 etg, rom Sjøsiden,2131  Klokken 1200-1530 

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: x 

 Innkalt: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir) (På teams), Pål Danielsen 

(Jdir) Rolf Ringdal (Norsk lokomotivførerforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), 

Katja Jorinde Sandvik (studentrepresentant 2-24), Mekonnen Germiso 

(Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), (Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), 

Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund), Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund) 

Fravær: Roy Ero Mellembråten har sluttet og gått ut av styret 

Kopi til: Marianne Ljosåk (vara – Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Erik Larsson (vara - 

Norsk Lokomotivførerforbund),     
 Plan for dagen: 

Vi serverer lunsj i møtet. 
 

 Godkjenning av innkalling og referat 
 

•  Informasjonssaker 
• Kandidater som ikke har blitt tilbudt sertifisering i foretak 
• Lokførerskolen 20 år – jubileum 
• Opptak mars 2025 – markedsføring og foreløpige tall 
• Brukerråd 25.2.2025 - Helseundersøkelse 
• Arbeidsmiljø og studiemiljø – Arbeidet 2025 
• Statsråden i Stortinget 

Saksnr.  

  
1 Samlingsbasert studie –  

Vedlegg: 1 og 2 
Prosjektet for nettbasert opplæring med samlinger er i ferd med å ferdigstille læremidler og 
oppgaver for siste del av opplæringen, og er også i gang med å revidere det som er laget tidligere 
der det er behov for det.  
Kull 4-24 har vist god faglig progresjon og forbereder seg til praktisk skifting i mars. 
Skolen har startet nytt kull 1-25. Oppstartet ble bra, og 19 studenter møtte til første dag. Kull 1-
25 har hatt en vellykket første samling og forbereder seg til praksis i tog i februar. Skolen legger 
opp til en lik gjennomføring for begge kull for å sikre en solid opplæringsstruktur for senere kull. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

2 3. tertialrapport rapport 2024 
Vedlegg: 3 
 
Legger fram 3. tertialrapport for 2024  
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
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3 Kvalitetsrapport 2024 
Vedlegg 4 og 5 
 
Hvert år utarbeider skolen en kvalitetsrapport (vedlegg 4 og årsmelding (vedlegg 5). 
Kvalitetsrapporten er et dokument som viser det meste skolen har arbeidet med siste året. 
Rapporten brukes som et internt historisk dokument.  
Med grunnlag i kvalitetsrapporten utarbeider skolen en Årsmelding 2024 som viser 
hovedområdene. Årsmeldingen bruker skolen til å informere samarbeidspartnere og andre om 
året som har gått.  
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 
 

 Virksomhetsplan 2025 
Vedlegg 6 
 
Lokførerskolen har arbeidet med VPL-25 i høst. Grunnlaget for VPL-25 er evalueringer, 
diskusjoner og oppdrag skolen har fått gjennom 2024. Det er flere områder vi ønsker å ha 
søkelys på i 2025. 
Skolen vil ha resultatmål: 

• Legge forholdene til rette for et godt og inkluderende læringsmiljø, og styrke 
studentvelferden 

• Utvikle opplæringsverktøy for å tilby en moderne og framtidsrettet utdanningsinstitusjon 
• Utvikle og anvende digitale verktøy for en effektiv og fleksibel utdanning. 
• Være et profesjonelt ressurssenter som bistår sektoren med rådgiving og utvikling innen  
• togfremføring.   
• Utvikle og kvalitetssikre en fremtidsrettet jernbanefaglig utdanning i nært samarbeid 

med bransjen  
 
For å oppnå målene har vi 23 aktiviteter som er fordelt på ansvarlige personer i organisasjonen. 
Skolen vil måle resultatet ved hjelp av 31 indikatorer.  
 
Tiltakene vil i tillegg sees i sammenheng med disponeringsbrevet skolen får fra 
Jernbanedirektoratets ledelse. 
  
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

25 Eventuelt 
 

 Neste styremøter 2025: 4.6. 2025 kl 0900 på skolen 
 


